

## SKOLEBESTYRELSESMØDE:

Tirsdag d. 15. november 2022 kl. 18.30-21.00

Ordstyrer: Christina      Fraværende: Marikka, Karoline, Cebrina,

	Fællessang	
1	18.35-18.45 <b>Nyt fra VIM</b>	Afbud fra eleverne.
2	18.45-19.10 <b>FÆLLES VIDEN: UDSKOLING (Rasmus)</b> På første møde besluttede vi, at vi gerne ville have en introduktion til samtlige af skolens afdelinger. Vi tager disse introduktioner hen over året, når tiden tillader det. Vi starter med udskoling, da det også er her vores klasserepræsentanter går.	Rundvisning- og fortælling om udskoling. (også kik i kælderen..)
3	19.10-19.30 <b>Opfølgning på sidste møde: Madpakke- og kostkultur på skolen (drøftelse)</b> Andre overvejelser siden sidst?	Det har været vendt kort på lærermøde- særligt obs på udsk. Når årgang er ude i pausen. Ml.trins afsnitsmøde: ser god kultur omkring spising- de 10 min. virker OK- resten tages med ud i hånden. Indskoling: på afsnitsmøde- der er børn, der skal huskes meget på at få spist..(ser gode madpakker). OBS: hvis der vises noget på skærm- er det godt med de gode pæd. overvejelser ud til forældre. Godt forældremøde punkt-spising mv.
4	19.30-19.45 <b>PAUSE</b>	
5	19.45-19.55 <b>Fleksibel sommerpasning i SFO (drøftelse, PM)</b> Skolebestyrelsen skal hvert år drøfte, om skolen vil varetage feriepasningen i én sommerferieuge lokalt i skolens egen SFO. Skoleafdelingen og "makker-skoler" skal have besked, hvis lokal pasning besluttes.	Vi fastholder den feriepasningsordning der er aftalt centralt.



6	<p>19.55-20.10</p> <p><b>Værdigrundlag (forventningsafstemning)</b> Som aftalt mødes vi en eftermiddag, hvor vi drøfter og evt. justerer værdigrundlag. Eftermiddagen kan fx blive faciliteret af ekstern konsulent.</p> <p>Datoforslag med udgangspunkt i omsendt doodle er 3. februar. Vi drøfter ønsker til indhold og proces.</p> <p><i>Forberedelse:</i> <i>Læs nuværende værdigrundlag på skolens hjemmeside</i></p>	<p>Vi vil se på vores værdigrundlag- Vi vil ikke smide alt væk- men gå ind i formuleringer mv. (robusthed- læring forbundet med frustration- se på fordringerne til barnet, mere rettet mod fællesskabet. Mere ånd- mindre fabrik :) Se på principperne..</p>
8	<p>20.10-20.30</p> <p><b>Hvordan sikrer vi åbenhed og medinddragelse? (drøftelse)</b> Hvordan sikrer vi som bestyrelse, at vi har åbenhed og en høj grad af inddragelse af forældrene? Hvilken ambitionsniveau har vi – og vil vi have? På kursus 19/9 var der forskellige forslag til:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Inddragelse af klasseråd</li> <li>- Hvordan årsberetningen bliver læst/hørt af de andre forældre</li> <li>- Referater lægges på hjemmeside (er der nogen, der læser dem)?</li> </ul>	<p>Dialog om SB referater- hvordan får vi flere til at læse? Forslag om at lave 2 årlige "samlede referater"- formanden sender ud til alle. Lajla laver forslag til kommunikationspolitik.</p> <p><b>IDÉ:</b> lave lille guide til AULA og MeeBook - særligt til indskolingsforældre. Punktet kommer op igen- omkring forældreråd.</p>
9	<p>20.30-20.40</p> <p><b>Tilbage melding fra mødet i Dialogforum (orientering, LJ)</b> Ved sidste møde udfyldte vi spørgeskema til brug for møde i Dialogforum 7.11. Der har 7.11. været møde i Dialogforummet, Lajla fortæller om mødet.</p>	<p>Lajla og Peter har været afsted til dialogmøde.</p>
10	<p>20.40-20.50.</p> <p><b>Meddelelser fra:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>a) Medarbejderne</li> <li>b) Skoleledelsen</li> <li>c) Formanden</li> <li>d) Andre</li> </ul>	<p>a) travlhed med skolefest- ikke mindst 5.årg. 0.-6.årgang har lavet bordpynt. b) Vi har set på kælderens kommende billedkunst. Gang i APV processen pt. c) hørings svar sendt ud. Jacob indgår som repr.- Anna står som supl. (dialog om hørings svar proces: ud til input i SB)</p>



		Skolebestyrelses formands netværk starter op- Lajla er med. d)
11	20.50-21.00 Evt.  Næste møde er d. 6. december kl. 18.30-21.	

*Lajla S. Lajla for B. Søren*

*alle K. a*

*Ung og vordt* *Publi*

*efterhver 15/11-22*

*Miner* *Lajla*  
*M. S.*

